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Verslag ALV 03-10-2023 

Aanwezig: De bestuursleden Kees Kool, Jan Bruins en Kees Sprado. 
Er waren 21 leden aanwezig 
Er hebben zich 3 leden afgemeld 
Totaal waren er  24 leden aanwezig. 
 
Aanvang: 20.00 uur 
Sluiting:   20.55 uur 
 

 
1.  Opening, mededelingen vooraf en en vaststellen van de agenda   
Kees Kool heet allen en met name ons erelid Cor den Hartog, welkom op deze vergadering. 
In zijn openingswoord schenkt de voorzitter aandacht aan de weerstand bij sommige 
politieke partijen tegen de hengelsport. Hij roept de leden op hier bij de komende 
verkiezingen aan te denken. 
 
De agenda wordt conform het voorstel van de secretaris vastgesteld.  
Er wordt bij punt 7 van de agenda nog een onderwerp toegevoegd. 
 
2.  Mededelingen 

• Het ledental blijft stabiel. We komen eind van het jaar tussen de 1550 en 1600 
leden uit. 

• De vislessen zijn op 4 van de 10 basisscholen zijn weer gehouden. Hierbij zijn 
een aantal vrijwilligers nodig. Gelukkig zijn er weer een aantal nieuwe vrijwilligers 
gevonden om te assisteren 

• Vorig jaar zijn we gestart met vissen met mensen uit een zorginstelling. 
Met een aantal bewoners uit Huis Ter Leede zijn we wezen vissen. 
Alle keren hebben alle oudjes vis gevangen en ze hebben het geweldig naar hun 
zin gehad. U heeft dit in het laatste clubblad kunnen lezen 
Ook het Emmahuis is benaderd, maar daar schijnen onder de oudjes geen 
belangstellenden te zijn. 

• We hebben een geslaagde actiedag gehouden. Ook hier was veel belangstelling 
voor. We hebben 21 nieuwe leden, voornamelijk jeugd in kunnen schrijven. 

• Er is ook dit jaar weer gevist om de VHL-bokaal.  De Snoek heeft deze keer 
gewonnen 

• Binnen de commissies hebben, met uitzondering van de jeugdcommissie,  geen 
mutaties plaatsgevonden. 
Bij de jeugdcommissie is Danny Roeters toegetreden zodat deze commissie 
weer compleet is. 

 
3. Vaststellen verslag ALV 25-04-2023 
Het verslag is ongewijzigd goedgekeurd door de Ledenvergadering. 
 
4. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken binnen gekomen 

 
5. Begroting 2024 
Penningmeester Jan Bruins geeft een uitgebreide toelichting op de begroting 2024.  
Hij geeft aan dat het bestuur heeft besloten om de contributies voor 2024 ongewijzigd te 
laten wat mede mogelijk is geworden door op een aantal uitgaven wat te bezuinigen en een 
verkregen subsidie in 2023 van de gemeente VHL te reserveren voor dit begrotingsjaar.  
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In de voorliggende begroting is op het laatst nog een wijziging aangebracht door de 
penningmeester. Het geraamde bedrag aan uitgaven voor activiteiten van de vrijwilligers is 
verlaagd met € 300,=. Deze € 300,= is toegevoegd aan het subsidiebedrag voor het 
recreanten vissen. Het betreft n.l. de gratis koffie aan het begin van de wedstrijden. 
Vanuit de ledenvergadering werd de vraag gesteld of het gelijk houden van de contributie in 
de komende jaren niet zou kunnen leiden tot een eenmalige forse verhoging. 
Dit lijkt zeer onwaarschijnlijk gezien de ervaringen uit het verleden en het feit dat de 
afschrijvingskosten gedaald zijn tot nul. 
Op een vraag over de Federatiecontributie kon de voorzitter meedelen dat door de aanwas 
van nieuwe leden in de coronatijd deze voor de jaren 2024 en 2025 ongewijzigd blijven. 
Er wordt tekstueel een kleine aanpassing gedaan maar na deze toelichting zijn alle leden 
unaniem akkoord gegaan. 
 
6. Beheer van ons viswater 
Net als vorig jaar lag het viswater er uitstekend bij. Het is alleen jammer dat de gemeente 
weinig onderhoud verricht. De oevers groeien geheel dicht. Dat is een gevolg van het nieuwe 
beleid. Dit wordt nog erger door de uitbreiding van de natuurlijkvriendelijke oevers. 
Dan hoeft de gemeente veel minder onderhoud te doen. 
Omdat het water er prima bij ligt zal er ongeveer 100 kg.  karpers worden uitgezet.  
In het Wieltje van Collee zo’n 10 stuks en de rest van de 100 kg in Leerdam-noord.  
De helft daarvan bij de Esterlaan en de rest bij Loosdorp. 
Bij Loosdorp en bij de van Leijenburgstraat groeit weer veel pompeblad. We hebben de 
gemeente om hier iets aan te doen. De gemeente heeft aangegeven om te gaan baggeren. 
Het Wieltje van Collée is van drie nieuwe steigers voorzien. Hier staan hekken 
voor van 50 cm hoog. Na overleg met de wethouder is er bericht ontvangen dat het hekwerk 
naar 30 cm hoogte terug gebracht gaat worden. 
 
7a. Ontwikkelingen rond de haven 
In de haven verloopt alles rustig. Het gebouw wordt wel steeds slechter en  
wanneer in de loop van volgend jaar geen vooruitzicht op nieuwbouw is, moeten we 
overgaan tot het herstellen/renoveren.  
Het bestuur beseft dat het onderhoud  al eens vooruit is geschoven maar gelet op de 
ontwikkelingen m.b.t. nieuwbouw en contract zijn we voorzichtig om geen overbodig geld uit 
te geven. 
Afgelopen september is de kraan op de botenhaven weer getest. Er is een boot met water 
aangehangen met een gewicht van ruim 1.350 kg. De kraan gaf geen krimp hetgeen 
betekent dat we deze veilig kunnen en mogen gebruiken om boten tot 1.000 kg. uit het water 
te halen. 
De kraan is door Duurt Strijker en  René van den Berg weer gesteld en de bevestigingen zijn 
vernieuwd.  
De westkant van de BB-berging is door Anjo van Ingen weer in de verf gezet. 
In de voorjaarsledenvergadering is besloten om de pompabonnementen per 1-1-24 af te 
schaffen. Het streven is dat booteigenaren zo veel mogelijk zelf hun boot bijhouden. Echter 
de HC zal gaan pompen wanneer boten dreigen te zinken. De eigenaren ontvangen dan een 
rekening. De kosten bedragen dan € 25,= per eenmalig leegpompen. 
 
 
7b. Ontwikkeling rond haven (openstelling/huurcontract met Gemeente VHL)   
In de voorjaarsledenvergadering hebben we o.a. medegedeeld dat er met twee  
andere ambtenaren weer een overleg zou plaatsvinden. Dit heeft in mei plaats  
gevonden. Door de gemeente is een stedenbouwkundige ingeschakeld. 
Deze is aan het werk gegaan en in september konden we een voorstel verwachten. 
Het is inmiddels oktober maar er is nog niets van de gemeente vernomen. 
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Nieuw voor ons was dat de ambtenaren ons onder druk zetten door te melden dat volgend 
jaar het huurcontract afloopt. Het bestuur schenkt hier niet te veel aandacht aan want in dat 
geval moet door de gemeente een alternatief worden aangeboden. 
De wethouders zeggen dat we geduld moeten hebben en dat we eruit gaan komen. Kortom 
we zijn er nog lang niet. 
Op een vraag vanuit de vergadering of het niet verstandiger had geweest om financieel te 
participeren in het onderzoek zodat we misschien meer invloed op het tijdsverloop zouden 
hebben gehad, antwoordde de voorzitter dat dit inderdaad is overwogen maar dat dit door de 
wethouders niet noodzakelijk werd geacht. 
 
Hierna was er een korte pauze waarna de vergadering werd voortgezet met het toegevoegd 
agendapunt. 
 
7c. Verkiezing vrijwilliger van het jaar. 
Tijdens de kadervisdag is Janny Woelke door de andere vrijwilligers gekozen tot vrijwilligster 
van het jaar. Zij is 16 jaar lid van onze vereniging en is vaak na de wedstrijden in het 
gebouwtje aanwezig. Samen met Gerda zorgt ze voor de inwendige mens. 
Daarnaast zie je haar vaak met een poetsdoek bezig om de keuken in goede staat te 
houden. Dit wordt door de andere vrijwilligers zeer gewaardeerd.  
De voorzitter overhandigd haar een bloemetje, een presentje en een oorkonde. 
 
8. Rondvraag 
Kees Elvers:  
Zaterdag 7 oktober is de feestavond voor de jeugd. Een ieder is van harte welkom. 
Kerst Sjouken: 
Is het mogelijk om de bomen aan de westzijde van het Eiland terug te snoeien i.v.m. het 
bladafval in de herfst wat allemaal in de boten komt. 
Reactie havenmeester: we willen even het rapport van de stedenbouwkundige afwachten 
alvorens veranderingen in begroeiing aan te brengen. 
 
 
9. Sluiting 
De voorzitter sluit om 20.55 uur de vergadering en dankt een ieder voor zijn/haar 
aanwezigheid. Iedereen wordt uitgenodigd nog iets te drinken. 
 
 
 
   

 
 
 


